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Αριθμ.Απόφ. 279/2017 ΘΕΜΑ  :  Έγκριση  προϋπολογισμού  εσόδων  και  εξόδων  της  Δημοτικής 
Κοινωφελούς Επιχείρησης Αλμωπίας , οικονομικού έτους 2018 . 

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 29 Νοεμβρίου  2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 18.00΄ 
(6.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με 
αριθμό 30799/23-11-2017,  που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων 
χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως υπήρχε νόμιμη 
απαρτία,  δεδομένου  ότι  σε  σύνολο  είκοσι  επτά (27)   μελών  παραβρέθηκαν παρόντα  είκοσι  δύο  (22)  μέλη και 
ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

    1. Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
    2. Αβραμίκας Στέφανος
    3. Μπάτσης Χρήστος
    4. Γούδης Γεώργιος
    5. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
    6. Σαββίδης Γεώργιος
    7. Χατζηγιαννίδης Γεώργιος

      8. Γεωργίου Χρήστος
     9. Ρώσσης Ιωάννης

      10.Ζιάκα-Βαλιανάτου Μαρία-Κων/να
  11.Ζαχαριάδης Κων/νος

      12.Πασόης Δημήτριος
  13.Καλδερεμτζή Δέσπονα

      14.Ιωαννίδης Ιωάννης
      15.Νικολαϊδης  Κων/νος 
      16.Μπογδάνης Μιχαήλ
      17.Παρούτογλου Νικόλαος
      18.Θεοδωρίδης Αναστάσιος
      19. Μπαγκή Αικατερίνη
      20.Ασβεστόπουλος Δημήτριος 

  21.Αμπάρη Γεωργία
  22.Κόγιος Ανδρέας

 ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ
 1.Ουργαντζόγλου Απόστολος 
 2.Δόντσος Χρήστος
 3.Χουρσόγλου Χρήστος
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 4.Βέσκος Δημήτριος
     5.Κετικίδης Ιωάννης
     ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

1- Ταρασίδης Γρηγόριος  – Δημοτικής Ενότητας Αριδαίας
2- Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 
3- Κωνσταντινίδης Αντώνης – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας

4- Μποτσφάρης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας  Λουτρακίου
5- Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
6- Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων
7- Μήνου Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Όρμας
8- Μήντσης Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας
9- Καμαριέρης Κρυστάλλης- Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, είκοσι ένας (21),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.
Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση των πρακτικών.

Τα πέντε (5)  θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης, ομόφωνα αποφασίστηκε να συζητηθούν πριν τα θέματα 
ημερήσιας διάταξης.

Παρών  στην συνεδρίαση ήταν και ο Ειδικός Συνεργάτης  του Δημάρχου, κ.  Μπελιοβάνης Πολυχρόνης.
Οι απουσίες του κ. Βέσκου Δημήτριου και κ. Χουρσόγλου Χρήστου  είναι δικαιολογημένες.
Ο κ. Παρούτογλου Νικόλαος ήταν απών στην  ψήφιση των 2ου και 3ου θεμάτων εκτός ημερησίας διάταξης 
Πριν  την  ψήφιση του  8ου  θέματος  ημερήσιας  διάταξης  αποχώρησε  από  την  συνεδρίαση ο  κ.  Μπάτσης 

Χρήστος
Στην συζήτηση και ψήφιση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης  9ο έως και 12ο απών ήταν ο κ. Μπογδάνης 

Μιχαήλ και αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν την ψήφιση του 23ου θέματος ημερήσιας διάταξης
Ο κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος απουσίαζε κατά την συζήτηση των θεμάτων 15ο έως και το 22ο
Ο κ.  Κόγιος  Ανδρέας  αποχώρησε  από  την  συνεδρίαση  μετά  την  ψήφιση  του  20ου  θέματος  ημερήσιας 

διάταξης.
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το  23ο θέμα 

ημερήσιας  διάταξης,  έδωσε  το  λόγω  στον  Πρόεδρο  του  Διοικητικού  Συμβουλίου  της  ΔΗ.Κ.Ε.Α.,  κ.  Ζαχαριάδη 
Κωνσταντίνο, ο οποίος μεταξύ άλλων ενημέρωσε το Σώμα ως εξής:

 “...Ένας  προϋπολογισμός  απόλυτα  ισοσκελισμένος,  απόλυτα  ρεαλιστικός  απόλυτα  εφικτός  του  ποσού  του  
1.188.548€ και διαχειριστικός, τα έσοδα του είναι 200.000€ τακτικά, 623.321€ από χρηματοδοτήσεις προγραμμάτων,  
333.426€ εισφορές  κρατήσεις  που  μπαίνουν  στα  έσοδα  και  τα  έξοδα  και  31.499€ είναι  το  τακτικό  υπόλοιπο.  Επί  
ευκαιρίας θέλω να πω κύριοι συνάδελφοι ότι σε αυτή την φάση της ΔΗΚΕΑ έχουμε προχωρήσει την διαδικασία των  
ληξιπρόθεσμων, έχουμε αποδώσει μέχρι τώρα 120.000€, εχθές ήρθε το τελευταίο εξτρέ και περιμένουμε από εβδομάδα  
να έρθουν  τα  εξτρέ  για  τα  υπόλοιπα  20.000  δηλαδή  θα  αποδώσουμε  μέχρι  και  την  άλλη βδομάδα  140.000€  και  
απομένουν πλέον λίγα ποσά γύρω στα 15 με 20.000 και εξοφλούμε τελείως όλα τα χρέη της επιχείρησης. Εξοφλήσαμε  
την εφορία 138.000€ και μιλάμε για μια επιχείρηση απόλυτα υγιή, απόλυτα βιώσιμη ...

Παραδίδουμε μια επιχείριση απόλυτα βιώσιμη ...χωρίς προβλήματα που μπορεί να σταθεί στο κοινωνικό της  
έργο και στα πολιτιστικά της και επίσης αυτό που θέλω να πω κύριοι συνάδελφοι, ότι η μισθοδοσία των εργαζομένων  
10 Δεκεμβρίου καλύπτεται πλήρως, οπότε 31/12 η επιχείρηση κλείνει με μηδέν, έρχεται το νέο έτος και η επιχείρηση  
μπορεί να δρομολογήσει όλες τις εξελίξεις όσο αφορά των προγραμματισμό της και όλα τα θέματα που την απασχολούν.  
Κύριε Δήμαρχε πρέπει να το πω και αυτό, για πρώτη φορά είναι θέμα συνεργασίας και κατανόησης, “τα του Καίσαρος  
τω Καίσαρι” για πρώτη φορά στην ιστορία της ΔΗΚΕΑ η χρηματοδότηση της από τον Δήμο είναι 160.000€. Αυτά τα  
160.000€ κ. Δήμαρχε κύριοι συνάδελφοι δίνουν το δικαίωμα στην επιχείρηση να λειτουργήσει και να δρομολογήσει.  
Είναι ένα ποσό ιδανικό, είναι η βάση της χρηματοδότησης, κ. Μπαγκή που ήσασταν και πρόεδρος, το 160 είναι η βάση  
της χρηματοδότησής προς την ΔΗΚΕΑ. Κύριε Δήμαρχε του χρόνου τα 180 θα είναι το ιδανικό, γιατί το λέω αυτό. Γιατί  
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εδώ και 15 χρόνια κύριοι συνάδελφοι οι στόχοι τις επιχείρησης ήταν τέτοιοι, χωρίς να θέλω να κατακρίνω, που πολλά  
λεφτά  πήγαιναν  άσκοπα  και  φαίνονται  τώρα  σαν  ληξιπρόθεσμα.  Φανταστείτε  ότι  έχουμε  έναν  στόλο  αυτοκινήτων  
απαρχαιωμένο, συνεχώς είμαστε στα συνεργεία. Η πεποίθηση μας και η προθέσεις μας είναι από φέτος μέσα σε μια  
διετία να αλλάξουμε το στόλο των αυτοκινήτων, τέσσερα καινούρια αυτοκίνητα, να μπορούν οι εργαζόμενοι να κάνουν  
τις δουλειές τους και επίσης αυτό που θέλω να πω είναι ότι μέσα σε όλη αυτή την  προσπάθεια και το Ωδείο έχει  
παρουσιάσει σε όλα τα δημοτικά σχολεία της Επαρχίας μας και το ΚΔΑΠ αν μπείτε μέσα είναι απόλυτα ανταγωνιστικό  
στο ιδιωτικό τομέα ...  Όσο αφορά τον ανταγωνισμό και το Βοήθεια στο Σπίτι είναι παρόν σε όλη την Αλμωπία και  
φυσικά εξωραΐσαμε και διαμορφώσαμε το ΚΔΑΠ ΗΛΙΑΧΤΙΔΑ ΑΜΕΑ όπου βάφτηκε. Βάφτηκε και το παλιό Δημαρχείο  
κ. Δήμαρχε, μπαίνουμε στην διαδικασία να καθαρίσουμε τον χώρο του Ωδείου και του Ξενιτιδείου. Τώρα γίνεται μια  
προσπάθεια συλλογική σε όλους τους τομείς που θεωρώ ότι αναδεικνύει όλους εμάς γιατί όλοι εμείς είμαστε η ΔΗΚΕΑ,  
όλοι εμείς είμαστε ο Δήμος. Αναδεικνύει όλους εμάς συλλογικά μέσα από αυτή την προσπάθεια ... Να ευχαριστήσω τα  
μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου που είναι συνεργάτες μου και με αποδέχονται και νιώθουν εμπιστοσύνη στο πρόσωπο  
μου, να ευχαριστήσω τον κ. Δήμαρχο για την συνεργασία του και την κατανόηση όσο αφορά την χρηματοδότηση. Να  
ευχαριστήσω τους υπαλλήλους που έχουμε στην ΔΗΚΕΑ, τα παιδιά που έχουν βελτιώσει πάρα πολύ την απόδοση τους  
και φυσικά όλους τους εργαζόμενους, 55 εργαζόμενους έχουμε στην ΔΗΚΕΑ, είναι μια δυνατή επιχείρηση σας το λέω  
αυτό και κρατήστε το. Για μένα προσωπικά ζώντας την  ΔΗΚΕΑ ... κάνει ένα τρομακτικό κοινωνικό έργο το οποίο θα  
έχει συνέχεια. Στην πορεία θα έχει συνέχεια και να σας πω και το άλλο, ότι αυτό το οποίο διακρίνει σήμερα την ΔΗΚΕΑ  
... είναι η αξιοπιστία τους και ξέρετε που είναι οι αξιοπιστία τους, στους συμπολίτες μας και στους επιχειρηματίες της  
πόλης ........ όποια πόρτα χτυπήσουμε σε επιχειρηματία συμπολίτη είναι παρών ...¨  

Ακολούθησε αναλυτική διαλογική συζήτηση μεταξύ των .κ.κ Δημοτικών Συμβούλων, όπως φαίνεται στο 
απομαγνητοφωνημένο  πρακτικό της με αριθμό 18 συνεδρίασης στις 29-11-2017. Κατά την διαλογική συζήτηση, κα-
τέθεσαν τις απόψεις και τις προτάσεις τους και δόθηκαν στην συνέχεια οι απαιτούμενες διευκρινήσεις από τον εισηγη-
τή.  

Σχετική είναι  και η αριθμ.116/2017  απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής  Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Αλμωπίας με τους συνημμένους αναλυτικούς πίνακες προϋπολογισμού εξόδων και εσόδων, τα οποία οι 
Δημοτικοί  Σύμβουλοι  έλαβαν  γνώση  σε  ηλεκτρονική  μορφή,  και  με  τα  οποία  καταρτίστηκε  το  σχέδιο  του 
προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2017. 

Κατόπιν ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά.
Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη :

• την εισήγηση του Προέδρου της ΔΗ.Κ.Ε.Α.
• την αριθμ.116/2016 απόφαση του Δ.Σ. του «Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης Αλμωπίας»
• τον συνημμένο αναλυτικό προϋπολογισμό
• τις διατάξεις του άρθρου 260 παρ.1-3 του Ν.3463/2006
• τις διατάξεις του άρθρου 256 παρ.1 του Ν.3463/2006
• τις διατάξεις του άρθρου 206 παρ.3 του Ν.3463/2006
• τις διατάξεις του Ν.3852/2010
• την διαλογική αναλυτική συζήτηση έτσι όπως καταγράφηκε στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά της με αρίθ. 

18/2017 συνεδρίασης Δ.Σ.
Α  π  οφασίζει ομόφωνα  

Εγκρίνει την  υπ΄αριθμ.116/2016  απόφαση  του  Διοικητικού  Συμβουλίου  της  «Δημοτικής  Κοινωφελούς 
Επιχείρησης  Αλμωπίας»  που  αφορά  στην  έγκριση  του  Προϋπολογισμού  Εσόδων  και  Εξόδων  του  Ν.Π.  του 
οικονομικού έτους 2017, που έχει ως εξής:
Τα κύρια χαρακτηριστικά του προϋπολογισμού είναι :

1. ΕΣΟΔΑ:1.188.548,08€
 2. ΕΞΟΔΑ:1.185.348,08 €

         3. ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ:3.200,00€

Στον ανωτέρω προϋπολογισμό συμπεριελήφθησαν:
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α) Τα έσοδα που προβλέπεται να εισπραχθούν κατά το έτος 2018
 β) Τα έξοδα που προβλέπεται να βαρύνουν το Ν.Π. Κατά το ίδιο οικονομικό έτος και
γ) Το αποθεματικό 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος είπε ότι στον ανωτέρω προϋπολογισμό έχουν εγγραφεί:

1.Στο σκέλος των εσόδων:
Α. Τακτικά έσοδα: 200.000,00 €
Β. Έκτακτα έσοδα: 623.321,81  €
Γ. Απαιτήσεις από προηγούμενα έτη / κρατήσεις εισφορών: 333.426,47  €
Δ. Χρηματικό υπόλοιπο Προηγούμενης Χρήσης: 31.499,80  €
Ε. Τόκοι Τραπεζών: 300,00€

Το γενικό σύνολο εσόδων ανέρχεται στο ποσό των: 1.188.548,08€

2.Στο σκέλος των εξόδων:
Α. Γενικά έξοδα: 133.058,64 €
Β. Έξοδα λειτουργίας τμήματος πολιτισμού: 66.428,54 €
Γ. Έξοδα τμήματος ειδικής μέριμνας: 652.765,96 €
Δ. Οφειλές προηγούμενων ετών / αποδόσεις εισφορών: 333.094,94€
Ε. Αποθεματικό: 3.200,00€
Το γενικό σύνολο εξόδων ανέρχεται στο ποσό των : 1.188.548,08€ €

➢ Αναπόσπαστο τμήμα της παρούσας απόφασης αποτελεί και ο επισυναπτόμενος πίνακας Προϋπολογισμού 
Εξόδων και Εσόδων οικονομικού έτους 2018 της ΔΗΚΕΑ

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό 279/2017
.............................................................................................................................................................
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία  29-11-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)
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